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1. Onderwerp  
Behandeling nieuw Raadsvoorstel ‘Voorbereidingskredieten uitbreiding Kaskade’ 
 
2. Waarom gaan we het doen?  
De gemeenteraad van Kaag en Braassem heeft besloten het voorstel niet in stemming te 
brengen op de raadsvergadering van 12 september om het college de kans te geven de 
vragen die er nog zijn te beantwoorden en waar nodig verdieping te geven aan het voorstel. 
 
3. Historie  
Tijdens de behandeling van het raadsvoorstel over de voorbereidingskredieten voor de 
uitbreiding van Kaskade is op de raadsvergaderingen van 5 en 12 september jl. gebleken dat 
bij de raad nog veel vragen leven over de uitbreiding van de school. Deze vragen gaan met 
name over de locatie, financiën en verkeer(sveiligheid). Het college stelt voor om een nieuw 
raadsvoorstel te maken waarin extra aandacht aan deze onderwerpen wordt besteed. 
 
4. Wat is het beoogde resultaat?  
Een nieuw raadsvoorstel waarin verdieping en meer toelichting wordt op de historie, locatie, 
financiën, verkeersveiligheid en de verschillende rollen binnen de projectorganisatie. Over dit 
voorstel kan de raad een besluit nemen. 
 
5. Waar zitten keuze- en/of beslismogelijkheden?  
Er is geen keuzemogelijkheid om extra middelen toe te kennen wanneer sprake is van 
leerlingengroei. De gemeente moet voorzien in adequate huisvesting in de vorm een 
geldbedrag. Volgens de wet moeten de gemeente en het schoolbestuur en op 
overeenstemming gericht overleg voeren over o.a. de locatie. Wettelijk gezien heeft de 
gemeenteraad in deze situatie dus niet veel keuzemogelijkheden, maar binnen Kaag en 
Braassem werken we nauw samen met onze partners en maken hierbij gezamenlijke 
keuzes, waarbij de expertise van de betreffende partners zoveel als mogelijk wordt benut. In 
dit geval is dat met MeerWonen, de SSBA, Kindkracht 0/12 en het Sportbedrijf Kaag en 
Braassem. 
Voor de uitbreiding van Kaskade is op dit moment geld gereserveerd in de begroting. Op het 
moment dat blijkt dat dit onvoldoende is, zal de raad worden gevraagd om extra middelen 
beschikbaar te stellen. De gemeente is eigenaar van de openbare ruimte rondom het 
gebouw en beslist over de inrichting van de openbare ruimte. Hier zoeken wij op onze beurt 
ook weer de samenwerking met de partijen, omdat die eenzelfde belang hebben voor 
dezelfde kinderen. Op een later moment volgt een separate kredietaanvraag om het 
uitgewerkte ontwerp voor de herinrichting van de openbare ruimte tot uitvoering te kunnen 



brengen. Op dat moment wordt de raad verder meegenomen in het ontwerp en de 
bijbehorende financiële consequenties, waarover zij een besluit moeten nemen. 
 
6. Wat is de planning?  
Met het niet in stemming brengen van het raadsvoorstel tijdens de raadsvergadering van 12 
september is de voortgang van het ontwikkelproces om te voorzien in voldoende capaciteit 
opgeschort. Om de vertraging zoveel als mogelijk te beperken wordt voorgesteld om het 
nieuwe voorstel te bespreken op onderstaande momenten. 

 
o Visie en advies 14 november* 
o Gemeenteraad 21 november  

 
* Er is nog een V&A avond op 2 november, maar dan wordt de begroting en het CUP besproken. Het is voor die 
avond niet wenselijk om nog meer agendapunten toe te voegen. Besluitvormende raad zou dan 7 november zijn. 


